
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 40
Forslag til folketingsbeslutning om at trække aktstykke 31 af 16. november
2017 om køb af nye kampfly tilbage fra Finansudvalget.
Af Eva Flyvholm (EL), Josephine Fock (ALT) og Holger K. Nielsen (SF) m.fl.

Spørgsmål 14
Lokalbefolkning omkring Flyvestation Skrydstrup har mulighed for at klage
over flystøjen, og det har mange benyttet sig af. Flere klager over, at piloterne
på ingen måde overholder deres flybaner, når de er på vingerne. Det er et
kæmpe problem, for når kampflyene ligger uden for deres pålagte flybaner er
de til stor støjgene. Hvordan vil man sikre, at piloterne i de nye kampfly både
overholder flybanerne af hensyn til lovgivningen og lokalbefolkning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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